

## بنك لِشا يوسّع استثماراته في قطاع الطيران باستحواذ استراتيجي على خمس طائرات بوينج 300ER-777 مؤجرة لشركة طيران رائدة

أعلن بنك لِشا ذ.م.م (عامة) ("بنك لِشا" أو "البنك") عن نجاحه بإتمام صفقة الاستحواذ على خمس طائرات من طراز بوينج 300ER-777، والمؤجرة لشركة طيران رائدة. تأتي هذه الخطوة كجزء من التزام البنك المتجدد بتعزيز مكانته في قطاع الطيران وتأجير الطائرات.

يؤكد هذا الاستحواذ على التزام بنك لِشا الراسخ باستراتيجية الطيران التي ينتهجها، مسلطاً الضوء على خططه الاستثمارية المتوافقة مع الشريعة الإسلامية في هذا المجال الحيوي. كما تُظهر هذه الخطوة بوضوح توجّه البنك نحو تنمية خبراته وتوسيعها في قطاع الطيران، ليكون جزءًا أساسيًا من استراتيجيته المستقبلية للنمو.

وفي هذا الإطار، علّق **السيد محمد إسماعيل العمادي، الرئيس التنفيذي لبنك لِشا**، قائلًا: "في ظل التطور الاقتصادي الراهن، يوفر قطاع الطيران وتأجير الطائرات فرصًا واعدة. يعزز هذا الاستحواذ التزامنا بتوسيع حضورنا في هذا القطاع، ويعكس استراتيجيتنا المركّزة على تحقيق قيمة مستدامة على المدى البعيد. تُعتبر هذه الخطوة إنجازًا مهمًا في تطوير محفظتنا في قطاع الطيران، ونحن نتطلع إلى توسيع نطاق عملنا وتنمية استثماراتنا في هذا المجال ليصبح جزءًا أساسيًا من استراتيجيتنا."

بنك لِشا ذ.م.م. (عامة)، هو أول بنك استثماري مستقل متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية ومرخص له من قبل هيئة تنظيم مركز قطر للمال ومدرج في بورصة قطر (تحت الرمز: QFBQ).



## Lesha Bank Strengthens its Aviation Portfolio with Strategic Acquisition of five Boeing 777-300ER Aircraft on-lease to a Leading Airline

Lesha Bank LLC (Public) ("Lesha Bank" or the "Bank") announced the successful acquisition of five Boeing 777-300ER aircraft leased to a leading airline, marking a significant step in its renewed focus on aviation and aircraft leasing.

This acquisition reaffirms Lesha Bank's dedication to its aviation strategy, highlighting its plans for Shari'a-compliant investments in the sector. The move underscores the Bank's focus on building expertise in aviation and establishing this as a key pillar of its business growth strategy.

Lesha Bank CEO, Mr. Mohammed Ismail Al Emadi, commented: "In the evolving economic landscape, aviation and aircraft leasing present a number of compelling opportunities. This acquisition reinforces our commitment to the expanding aviation sector, leveraging deep expertise and aligning with our strategic focus on potential long-term value creation. This milestone represents a significant step towards building out our aviation portfolio. We look forward to building scale in this area and growing aviation into a meaningful part of our investments."

Lesha Bank LLC (Public) is the first independent Shari'a-compliant Bank authorized by the Qatar Financial Centre Regulatory Authority (QFCRA) and a listed entity on the Qatar Stock Exchange (QSE: QFBQ).